

1. PSA Produktnummer: **MAVIG Strahlenschutz-Stirnband RA610**
 PPE Product number: **MAVIG Radiation Protective Head Band RA610**

2. Name und Anschrift des Herstellers: **MAVIG GmbH**
 Name and Address of Manufacturer: **Stahlgruberring 5
 81829 Munich - Germany**

3. Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.
 This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

4. Modellvariante(n): **RA610**
 Model version(s): **RA6102, RA6103, RA6105**

5. Der unter Nummer 4 beschriebene Gegenstand der Erklärung entspricht den Anforderungen der Richtlinie 89/686/EWG für Persönliche Schutzausrüstung.
 The object of the declaration described in point 4 is in conformity of the Guideline 89/686/EEC on personal protective equipment.

6. Verwendete einschlägige harmonisierte Normen: **IEC 61331-1:2014**
 Relevant harmonised standards:

7. Die notifizierte Stelle **SGS United Kingdom Limited NB 0120** hat die EU-Baumusterprüfung durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung **GB15/93847** ausgestellt.
 The notified body **SGS United Kingdom Limited NB 0120** performed the EU type-examination and issued the EU type-examination certificate **GB15/93847**.

8. Die PSA unterliegt dem Konformitätsbewertungsverfahren gemäß § 11.B, Ziffer 1(c) und § 8.4(a) Punkt 3, unter Kontrolle der benannten Stelle **TÜV SÜD Product Service GmbH, Germany, NB 0123**.
 The PPE is subject to the conformity assessment procedure acc. to Article 11.B, No. 1(c) and Article 8.4(a) Point 3, under the supervision of the notified body **TÜV SÜD Product Service GmbH, Germany, NB 0123**.

9. Datum der Ausstellung: **06.11.2019**
 Date of issue:

Irene Madl

Head of Regulatory Management

MAVIG GmbH

X-Ray Protection and
 Medical Suspension Systems

Managing Directors:

Christian Stoian
 Alexia Stoian-Lepère

Address

Stahlgruberring 5
 81829 Munich
 Germany

PO Box 820362
 81803 Munich
 Germany

Phone

+49 (0) 89 / 420 96 - 0
 Fax
 +49 (0) 89 / 420 96 - 200

e-Mail info@mavig.com
Web www.mavig.com

Trade-Register

Munich
 HRB-Nr. 76 403

VAT- UD No.
 DE 811268845